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Schriftelijke vraag

De Centrale Raad van Beroep heeft op L mei 2017 voor het eerst uitspraak gedaan over
jeugdhulp op grond van de nieuwe Jeugdwet. Gemeenten zijn sinds
l januari 20L5 verantwoordelijk voor de jeugdhulp. Over de afhandeling van
jeugdhulpaanvragen door gemeenten leeft onvrede in de samenleving. Deze uitspraak
bepaalt aan welke zorgvuldigheidseisen gemeenten moeten voldoen.
Gemeenten moeten ook advies vragen aan specifieke (jeugdhulp)deskundigen, als dat nodig
is. ln dit geval was de gemeente afgegaan op een advies van het Centrum voor Jeugd en

Gezin dat niet aan deze vereisten voldeed:

https://www. rechtspraak. n l/Orsanisatie-en-contact/Orqa n isatie/Centrale-Raad-
van-beroep/ltlieuws/paginas/Centrale-Raad-geeft-regels-voor-afhandeling-jeugdh
u lpverzoeken.aspx

https://www. n rc. n l/n ieuws/2017105/02lrechter-berispt-voor-het-eerst-semeente
-om -jeu gdzorg-a 15568 L 1

Een jaar na de invoering van de jeugdwet constateert de Kinderombudsman dat de
jeugdhulp nog niet op orde is. De zorgen over de deskundigheid van de wijkteams zijn niet
verdwenen en ook de toegang tot de hulp en de aanbodgerichte werkwijze blijven een
knelpunt. Huisartsen zijn onvoldoende geïnformeerd over het hulpaanbod, wat
doorverwijzen lastig maakt. Daarnaast lijken er als gevolg van de decentralisatie extra
wachtlijsten te ontstaan.
Deze problemen gaan in 2016 mogelijk voor een veel grotere groep kinderen gelden.

https://www.dekinderombudsman.nll70louders-professionals/nieuws/kinderombuds
m a n-jeu gd h u lp-nog-steeds-n iet-op-orde/?i d=623

httos://www-dekinderom budsma n nl / 9) ouders-orofessionals/ou blicaties/kinderr
ec h te n m o n ito r-tie n -f u n d a m e nte I e-zo rgp u nt en / ?id=681

Gisteravond is een bijeenkomst geweest van de 9 gemeenteraden aangaande het nieuw op
te stellen beleidskader zorg voor de jeugd.



Dit beleidskader moet vanaf 2018 van kracht zijn

Nog los van dit nieuwe beleidskader en in het belang van de doelgroep hebben wij, gelet op
de uitspraak van Centrale raad van Beroep en Kinderombudsman een aantal vragen die naar
onze mening niet kunnen wachten tot het nieuwe beleidskader is opgesteld.

Wij zien uit naar de beantwoording van de navolgende vragen

Vragen:
1. Bent u bekend met de uitspraak en rapportages?

2. Voldoet de wijze waarop de Gemeente Roosendaal uitvoering geeft aan de jeugdwet
aan de normen van de Centrale raad van Beroep die zij in haar uitspraak van L/5/L7
heeft geformuleerd?

3. Zo nee, komt u dan met een plan van wijziging en een concreet plan van verbeterde
aanpak?

4. Hoe gaan wij om met de aandachtspunten van de Kinderombudsman in de uitvoering
van ons beleid o.g.v. de Jeugdwet?

5. De jeugdwet is ingevoerd op L/L/LS. ls er een rapportage van evaluatie van de jaren

20L5 en 2016?

6. Wordt ook mede gemonitord de klanttevredenheid van de jeugd, ouders van jeugd en

uitvoerders van zorgregelingen ?

Zo ja, zijn deze gegevens beschikbaar? Zo nee, waarom niet?

7. Heeft u voor de gemeenteraad toekomstgerichte aanbevelingen, of punten van

wijziging aangaande uitvoering van wet en beleid n.a.v. de bovengenoemde uitspraak
CRvB en de rapportage Kinderombudsman?

Namens de PvdA-fractie,

Paul Klaver



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Ja, wij zijn bekend met de uitspraak van de Centrale Raad van Beroep en de rapportages van de
kinderombudsman.

2. De jeugdprofessionals voldoen aan de gestelde eisen in de jeugdwet. Jeugdprofessionals zijn
HBO+ opgeleide professionals die SKJ (Stichting Kwaliteitsregister Jeugd) geregistreerd zijn. De
SKJ registratie houdt in dat zij voldoen aan alle eisen voor vakbekwaamheid. Daarnaast kunnen
de jeugdprofessionals voor kennis en kunde een beroep doen op het expertteam. ln dit
expertteam zitten professionals met kennis en expertise op het gebied van onder andere van:
- psychopathologie bij kinderen en jeugdigen,
- sociaal-medische aspecten van de ontwikkeling,
- specialistische expertise m.b.t. de diverse doel- en feeftijdsgroepen,
- diagnostiek en behandeling conform laatste inhoudelijke richtlijnen,
- systeembenaderingen-interventies,
- orthopedagogischeexpertise,
- kennis op het gebied van ontwikkelingsproblemen
Hiermee beschikken de jeugdprofessionals over deskundigheid om ouders en jeugdigen te
adviseren en toe te leiden naar de juiste jeugdhulp.

3. Zievraag2

4. Op 1 januari 2015 is de nieuwe jeugdwet in werking getreden en zijn gemeenten verantwoordelijk
voor de zorg voorjeugd. Deze nieuwe wet bevat een opdracht en een noodzaak om de zorg voor
jeugd op een andere wijze te organiseren, ook wel transformatie genoemd. De transformatie is
een complex proces. ln dit proces worden alle relevante bronnen en onderzoeken geraadpleegd.
Voor de doorontwikkeling en uitvoering van het beleid is er ook regelmatig contact met de
belangrijke partners in het veld zoals ouders en jeugd, zorgaanbieders en andere belangrijke
stakeholders zoals onderuvijs, huisartsen etc.. Tot slot heeft de adviesraad sociaal domein reeds
tweemaal ongevraagd advies gegeven over het jeugdbeleid.
Adviezen worden waar het kan direct toegepast in de uitvoering dan wel meegenomen in de
doorontwikkeling van het beleid.

5. Jaarlijks wordt door de GGD een transformatiemonitor uitgevoerd. Deze monitor heeft als doel om
de effecten van het beleid in beeld te brengen zodat bijsturing mogelijk is. De resultaten van deze
monitor worden toegepast in de doorontwikkeling van de uitvoering van het beleid. We zijn 2 jaar
onderweg sinds de invoering van de jeugdwet. De komende jaren zullen wij op basis van de
transformatiemonitor vergelijkingen kunnen maken en trends kunnen waarnemen.

6. Sinds 2015 werken gemeenten, het Zorg lnformatie en lnkoop Team (Zl2F) en de zorgaanbieders
samen aan het ontwikkelen van een kwaliteitsmonitor voor de niet vrij-toegankelijke zorg
(kwaliteitsmonitor NVTZ). Doelvan deze monitor is om cliëntuitval, doelrealisatie en
klanttevredenheid te meten. De regio loopt landelijk voorop met de ontwikkeling van deze monitor
en heeft daardoor een goed contact met het ministerie van \A/r/S en l-sociaaldomein. Door
landelijke ontwikkelingen heeft de regio vertraging opgelopen waardoor de monitor op dit moment
nog niet is ingevoerd. De ambitie is om deze monitor in 2018 te realiseren.

7. Zoals gepresenteerd tijdens de raadsbijeenkomst op 3 mei 2017 is de regio West-Brabant West
bezig met het opstellen van een nieuw beleidsplan 2018 -2020. Dit nieuwe beleidsplan komt op
een participatieve wijze tot stand, via vragenlijsten, ontwikkeltafels, interviews en een regiodag. ln

totaal zijn er 24 doelgroepen betrokken wat neerkomt op ruim 800 participanten. De informatie uit
het veld maar ook landef ijke informatie zoals onder andere van de kinderombudsman en de
Transitie Autoriteit Jeugd zijn input voor het nieuwe beleidsplan. Het nieuwe beleidsplan zal
koersbepalende aanbevelingen bevatten voor doorontwikkeling van het stelsel Zorg voor Jeugd.



Wij hopen u hiermee voldoende te hebben gelnformeerd

Hoogachtend,
Het college van burgemeester en wethouders,
namens deze,

Hans Verbraak
(waarnemend) wethouder Jeugd


